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Številka: 9000-13/2024
Datum: 11. 4. 2024

ODGOVORI NA VLOŽENE POBUDE IN VPRAŠANJA IZ 14. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE 
PTUJ, 25. 3. 2024 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval 
vprašanje št. 394/13 (foto):
Zanima me kdo je bil naročnik oziroma izvajalec čiščenja mulja iz reke Drave na desnem bregu. Za 
sabo ni počistil svojih cevi oziroma ali se mislijo dela nadaljevat in je zato pustil te cevi na desnem 
bregu reke Drave blizu opazovalnice za ptice.
Odgovor: 
Na območju akumulacijskega bazena hidroelektrarne Formin – Ptujskega jezera, se, kot vsako leto, izvaja 
odstranjevanje sedimentov. Cevi na desni brežini akumulacijskega bazena so odložene za potrebe poteka 
omenjenih del in bodo po končanju del odstranjene.
Pripravil: Sašo Kreslin, Dravske elektrarne Maribor, d.o.o.

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 
pobudo št. 435/14 (foto):
Prosim, da Mestna občina uredi zelenje, ki prekriva razsvetljavo na Mlinski cesti (preko mlina) in 
posledično javna razsvetljava ne služi svojemu namenu.
Odgovor:
Koncesionar Javne službe Ptuj d.o.o. so odstranile zelenje, ki je zakrivalo javno razsvetljavo na Mlinski cesti.
Pripravil: Tadej Zorec

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 
vprašanje št. 436/14:
Koliko je bilo vlog občanov Ptuja za dodelitev enkratne socialne pomoči zaradi materialne ogroženosti 
v letu 2023 in koliko v prvem trimesečju v letu 2024?
Odgovor: V letu 2023 smo prejeli 43 vlog za dodelitev enkratne denarne socialne pomoči iz proračuna 
občine. Od tega sta bili dve vlogi odstopljeni v reševanje drugemu pristojnemu organu, ena vloga je bila s 
sklepom zavržena. Izdanih je bilo 40 odločb od tega 11 negativnih in 29 pozitivnih. V prvem trimesečju leta 
2024 smo prejeli eno vlogo.  
Pripravila: Andrejka Mulec

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 
pobudo št. 437/14:
Pri rebalansu proračuna za leto 2024 se naj na proračunski postavki 7913 – Enkratne denarne pomoči 
zaradi materialne ogroženosti, določijo sredstva v vsaj enaki višini kot so bila predvidena v prvem 
predlogu proračuna za leto 2024 – 3.424,08 EUR.
Utemeljitev:



2

V proračunu MO Ptuj za leto 2022 je bilo na proračunski postavki 7913 – Enkratne denarne pomoči 
zaradi materialne ogroženosti, porabljenih 7.405,87 EUR. V letu 2023 je bila ocena porabe sredstev v 
višini 8.512,28 EUR. V letu 2024 je po prvotnem predlogu proračuna MO Ptuj bilo načrtovanih 3.424,08 
EUR, v dopolnjenem predlogu in tudi sprejetem proračunu je proračunska postavka prazna – 0,00 
EUR. Po podatkih, ki jih je objavil Eurostat o stopnji tveganja revščine in socialne izključenosti za leto 
2022, je v Sloveniji delež ljudi, ki so ogroženi s tveganjem revščine ali socialne izključenosti 13 
odstoten. Po podatkih SURS se je stopnja tveganja revščine v Sloveniji lani na skupni ravni nekoliko 
zvišala (za 0,6 odstotne točke), po drugi strani pa se je pri nekaterih tipih gospodinjstev znižala: v 
enočlanskih gospodinjstvih moških, mlajših od 65 let, za 1,7 odstotne točke, v gospodinjstvih treh ali 
več odraslih z vzdrževanimi otroki za 1,5 odstotne točke in pri parih brez vzdrževanih otrok za 0,5 
odstotne točke. Lani je bila stopnja tveganja socialne izključenosti 13,7-odstotna in se je v primerjavi z 
letom prej zvišala za 0,4 odstotne točke. Tveganju socialne izključenosti je bilo izpostavljenih približno 
287.000 prebivalcev Slovenije. Vir: https://www.morel.si/gospodarstvo_1/stopnja-tveganja-socialne-
izkljucenosti-v-daljsemobdobju- v-upadu/ Tako kot je trend povišanja tveganja revščine v Sloveniji, je 
vsaj enak trend, če ne celo občutno močnejši, tudi na Ptuju. Občani Ptuja iz najranljivejših se soočajo 
z višanjem osnovnih življenjskih stroškov in bi jim dodeljena denarna pomoč vsaj delno olajšala 
plačilo položnic.
Odgovor: 
V Odloku o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2024 ni določenih sredstev na proračunski postavki 7913 - 
Enkratne denarne socialne pomoči zaradi materialne ogroženosti. Za namen pomoči občanom pri plačilu 
položnic, nakupu hrane, higienskih pripomočkov, nakupa šolskih potrebščin smo v letu 2021 bistveno zvišali 
sredstva na postavki 7941 – Humanitarne organizacije in društva, kjer smo trem ptujskim karitasom sredstva 
iz 1.000,00 EUR zvišali na 7.843,33 EUR, kar skupaj znese 23.530,00 EUR. V letošnjem letu imamo na 
postavki 7941 – Humanitarne organizacije in društva zagotovljena sredstva v višini 47.050,00 EUR, ki so v 
znesku 23.525,00 EUR namenjena trem karitasom za pomoč občanom za že zgoraj navedene namene. 
Občani se po pomoč pri plačilu položnic lahko najprej obrnejo na center za socialno delo, kjer pridobijo izredno 
denarno pomoč za plačilo osnovnih življenjskih položnic v višini določenega cenzusa (Denarna socialna 
pomoč | GOV.SI) in v kolikor stiska še traja na ptujski karitas, ki deluje na območju stalnega prebivališča 
občana.   
Sredstva, ki so bila v prvem predlogu proračuna za leto 2024 zagotovljena na proračunski postavki 7913 – 
Enkratne denarne socialne pomoči zaradi materialne ogroženosti v znesku 3.424,08 EUR so dejansko 
predstavljala znesek za plačilo pogrebnih stroškov za pokojne osebe, ki niso imele zavezancev, kar smo 
pojasnili v obrazložitvi.  
Pripravila: Andrejka Mulec 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 438/14:
Tržnica - glede na kritike izgleda in nefunkcionalnosti tržnice ob tem, da pogodba, ne dovoljuje 
posegov v tržnico 25 let predlagam, da občina iniciira sestanek z arhitektom in se poskusi dogovoriti 
za aneks k pogodbi, ki bi dovoljeval vsaj neke manjše spremembe za izboljšanje izgleda in 
funkcionalnosti.
Odgovor: Glede kritike izgleda ne moremo odgovarjati, ker iz vprašanja ni razvidno za kakšno estetsko 
problematiko gre. Glede na arhitekturno stroko je mestna tržnica oblikovno dobro zasnovana, saj je leta 2021 
prejela Plečnikovo nagrado za realizacijo. Prav tako je prejela 1. nagrado – Gand Prix v kategoriji urbanih 
ureditev na  5.BAB_Balkanskem arhitekturnem bienalu 2021 in se uvrstila v ožji izbor 40ih del za Nagrado 
Evropske unije za sodobno arhitekturo - Mies van der Rohe Award 2022.
Kar se tiče funkcionalnosti, se zavedamo problematike zračnega vleka skozi prostor pokritega dela tržnice, kar 
lahko negativno vpliva na izkušnjo obiskovalcev in prodajalcev. Zato smo že apelirali na arhitekta k pripravi 
rešitve, ki bi omogočila izboljšanje zračnega kroženja in s tem funkcionalnosti tržnice.
Pripravila: Mojca Brunčič
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

https://www.morel.si/gospodarstvo_1/stopnja-tveganja-socialne-izkljucenosti-v-daljsemobdobju-%20v-upadu/
https://www.morel.si/gospodarstvo_1/stopnja-tveganja-socialne-izkljucenosti-v-daljsemobdobju-%20v-upadu/
https://www.gov.si/teme/denarna-socialna-pomoc/
https://www.gov.si/teme/denarna-socialna-pomoc/
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vprašanje št. 439/14:
Ali ima občina seznam potencialnih investicij primernih za javno-zasebna partnerstva in seznam 
potencialnih vlagateljev na področju Ptuja in z njimi redne kontakte? Namreč veliko Ptujčanov 
investira zunaj Ptuja in Slovenije, pri čemer mestu primanjkuje financ za investiranje marsikaterega 
projekta, zato bi bilo potrebno usmeriti napore v smeri iskanja investitorjev, ne glede na velikost 
investicije, saj vsaka investicija prinese dodano vrednost mestu.
Odgovor: Posebnega seznama potencialnih investicij primernih za javno-zasebno partnerstvo in seznama 
vlagateljev ne vodimo. Pri načrtovanju projektov se vedno preverjajo možnosti sofinanciranja, prav tako 
potekajo sestanki z različnimi vlagatelji glede na izkazan interes, tako s strani občine kot potencialnih 
investitorjev. 
Pripravila: Jasmina Krajnc

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 440/14:
Po zadnji čistilni akciji žal ostajajo področja, kjer je veliko odpadkov, in sicer v rokavu reke Drave med 
Ranco in Puhovim mostom je ob robu veliko plastenk, pločevink in drugih smeti, zato predlagam, da 
se pozove DEM, da to področje očisti, saj kazi izgled mesta. Prav tako bi bilo potrebno očistiti potoke 
večjih kosov smeti.
Odgovor: Pobudo s pozivom smo posredovali na Dravske elektrarne Maribor d.o.o., ki so izvajalec koncesije 
na reki Dravi in Ptujskem jezeru in na VGP Drava Ptuj d.o.o., ki so zadolženi za čiščenje manjših vodotokov.
Pripravila: Klavdija Petek

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 441/14 (foto):
Cigaretni ogorki in druge smeti na Vrtnarski poti so tam zaradi aktivnosti nakupovalnega središča 
Stop Shop, zato podajam pobudo, da se upravljalca centra opozori, da trgovine poskrbijo za takšne 
kesone, ki se lahko zaprejo, da veter ne raznaša smeti naokoli, hkrati pa omogočijo zaposlenim 
ustrezne koše za ogorke od cigaret, da ne pristanejo v zelenici za centrom na Vrtnarski poti (glej slike). 
Upravitelja je potrebno tudi pozvati, da počisti ogorke in druge smeti, ki so vzdolž Vrtnarske poti. (glej 
slike).
Odgovor:
Občinski inšpektorat je dne 28. 3. 2024 opravil inšpekcijski pregled v zadevi raznašanja odpadkov v okolico s 
trgovskega objekta (Ormoška c. 24, 2250 Ptuj), ki je v lasti ALPHA REAL, organizacija izvedbe 
nepremičninskih projektov za trg d.o.o., Dunajska cesta 159, 1000 Ljubljana. Na kraju samem je bil opravljen 
tudi razgovor z upravljalcem objekta, družbo First Facility, Dunajska c. 136, 1000 Ljubljana, ki je v času 
opravljanja inšpekcijskega pregleda pobiral raznešene odpadke v okolici objekta. Upravljavca sem na kraju 
samem seznanil z določbami Odloka o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe 
ravnanja s komunalnimi odpadki na območju MO Ptuj, ter mu hkrati izrekel skladno s 33. členom Zakona o 
inšpekcijskem nadzoru, ustno opozorilo. Upravljavec trgovskega objekta je ob moji prisotnosti prav tako 
poklical izvajalca javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki, kateri so še istega dne odprti keson za 
zbiranje MKO menjali za zaprti keson, s čimer bo preprečeno raznašanje odpadkov v okolico.
Pripravil: Aleš Lešnik, inšpektor     

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 442/14:
Podajam pobudo, da se prouči možnost omejitve škropljenja sadnega drevja, brajd (vinske trte) in 
ostalega rastlinja v strnjenih naseljih s škropilnicami večjega dometa še posebej v bližini vrtcev in 
površin kjer se igrajo otroci. Občani opozarjajo, da imajo velike težave s tem, ko nekateri občani 
škropijo omenjeno rastlinje, ki se po navadi nahaja ob ograjah in v strnjenem naselju pri tem pa 
uporabljajo škropilnice s katerimi dobesedno poškropijo tudi površine kjer se nato igrajo otroci ter s 
tem ogrožajo njihovo zdravje kakor tudi zdravje ostalih občank in občanov.
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Odgovor: Uporabo in način predpisuje Pravilnik o pravilni uporabi fitofarmacevtskih sredstev (Uradni list RS, 
št. 71/14, 28/18, 56/22 in 155/22). Posamezniki pri uporabi FFS morajo upoštevati tudi navodila na embalaži, 
ki so odvisna od vsakega posameznega sredstva. Vsak uporabnik mora upoštevati, da uporablja FFS skladno 
s pravilnikom in navodili, z zakonom ni določene prepovedi, so pa omejitve, za vse nepravilnosti je pristojna 
inšpekcija.
Pripravil: Tadej Zorec

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 443/14:
Podajam pobudo, da se spletna stran nepremičnin, ki so naprodaj na Mestni občini Ptuj posodobi in 
opremi z fotografijami. Spletna stran je zastarela pri nekaterih nepremičninah z eno fotografijo ali celo 
brez fotografij, kar zmanjšuje možnosti prodaje, prav tako pa zainteresirani nimajo niti občutka in 
pregleda nad nepremičnino, ki se prodaja.
Odgovor: Na omenjeni podstrani občinske spletne strani objavljamo trenutno aktualne prodaje oz. javne 
dražbe. Pri objavah je na voljo lokacija nepremičnine, lokacijska informacija, PISO prikaz, v primeru odprte 
dražbe dražbeni pogoji in seveda kontaktna oseba. Pri prodajah zemljišč običajno objavimo eno do dve 
fotografiji, več fotografij skorajda ni smiselno, si pa zainteresirani kupci lahko nepremičnine ogledajo po 
dogovoru. Objave delimo tudi na FB in občasno na spletni strani https://www.nepremicnine.net/. Vsekakor pa 
je pobuda svetnika, glede dostopnosti fotografij na mestu, predvsem pri objavah javnih dražb za poslovne 
prostore in stanovanja, kar bomo v prihodnje tudi upoštevali. 
Pripravila: Urša Simonič

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 444/14:
Podajam pobudo, da se upravljalca državne ceste R3-710/1292 pozove, da popravi udarne jame na 
Raičevi in Maistrovi ulici, kjer je veliko nevarnih udarnih jam, predvsem pri prehodu za pešce pri 
nekdanjem vrtcu (sedaj glasbena šola) ter v ovinku, kjer se vozniki izogibajo udarnim jamam in vozijo 
po drugi strani voznega pasu, kar predstavlja nevarnost, da bi prišlo do prometnih nezgod. Glede na 
to, da je motoristična sezona in sezona ostalih enoslednih vozil pred nami je potrebno udarne jame in 
podobne »črne točke« sanirati nemudoma saj je potencialno pričakovati, da bo prihajalo do padcev 
voznikov enoslednih vozil, kar lahko pripelje do najhujših posledic.
Odgovor: Pobuda je bila posredovana koncesionarju vzdrževanja državnih cest na našem območju.
Pripravil: Tadej Zorec

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 445/14:
Podajam pobudo, da se poda podrobna informacija z analizo o izvajanju programov na Osnovi šoli 
Ljudski vrt in podružnični šoli Grajena. Starši katerih otroci obiskujejo podružnično šolo Grajena 
opažajo, da so otroci v podrejenem položaju saj se na OŠ Grajena ne izvajajo isti programi kot na OŠ 
Ljudski vrt, navkljub temu, da ustanoviteljica vloži veliko sredstev v OŠ Ljudski vrt, ki pa naj ne bi 
nudila istih programov podružnični šoli Grajena in pri tem prihaja do razlik pri izvajanju programov. 
Starši opozarjajo, da so njihovi otroci v podrejenem položaju in ne pristajajo na tovrstne odločitve saj 
so mnenja, da je potrebno izvajati iste programe na obeh šolah ali pa naj OŠ Grajena postane 
samostojna osnovna šola.
Odgovor: Vse informacije o izvajanju programov na matični in na podružnični šoli so podane v letnem 
poročilu. Obvezni in razširjeni program se izvaja vzporedno, na obeh šolah enako. Na predmetni stopnji ga 
izvajajo večinoma isti učitelji. Enako velja za vse projekte, prireditve, šolska glasila, priprave na tekmovanja. 
Celo jedilniki na obeh šolah so enaki. Učila in učni pripomočki se sorazmerno delijo med obe šoli. Sredstva 
glede vzdrževanja se delijo glede na potrebe ene ali druge šole. 
V lanskem šolskem letu je bil oddelek 9. razreda na podružnici najuspešnejši pri nacionalnem preverjanju 
znanja med vsemi oddelki naše šole.

https://www.nepremicnine.net/
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Res pa imajo učenci podružnične šole manjšo izbiro pri interesnih dejavnostih in pri izbirnih predmetih, saj so 
odobrene ure teh dejavnosti s strani MVI odvisne od števila otrok. Težava je tudi v prevozu otrok s podružnice 
na dejavnosti na Ptuju zaradi visokih stroškov prevoza.
Pripravila: Tatjana Vaupotič Zemljič, ravnateljica OŠ Ljudski vrt

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 446/14:
Podajam pobudo, da se pristopi k preoblikovanju podružnične šole Grajena v samostojno osnovno 
šolo in s tem novo samostojno enoto zraven že obstoječih osnovnih šol v MO Ptuj. Glede na to, da se 
v OŠ Grajena izvaja devetletni program osnovne šole je potrebno pristopiti k preoblikovanju in 
»ustanoviti« nove samostojne enote, ker ne vidimo več razlogov, da bi bila OŠ Grajena podružnična 
šola. S tem bomo omogočili nemoteno in enakopravno delovanje osnovne šole Grajena v primerjavi z 
ostalimi šolami.
Odgovor: MO Ptuj je ustanoviteljica in se ima pravico dogovarjati z MVI RS o tej možnosti. Pri tem se mora 
vprašati, kaj bodo učenci s tem pridobili.
Stroški delovanja šole se bodo povišali tako za MVI kot za MO Ptuj. Šola ne bo mogla zaposliti lastnih kadrov 
v celoti, strokovni delavci in administrativni delavci bodo morali biti zaposleni še na drugih šolah, kjer bodo 
dopolnjevali svoje obveze.
V primeru večjih bolniških izpadov ima manjša šola več težav, saj sedaj to rešujemo s premikom zaposlenih iz 
matične šole. Učenci bodo še vedno imeli enako število ur interesnih dejavnosti in izbirnih predmetov kot jih 
imajo sedaj. Učenci, ki so dobri športniki, ne bodo imeli možnosti sodelovanja na ekipnih športnih tekmovanjih 
višjega ranga.
Pripravila: Tatjana Vaupotič Zemljič, ravnateljica OŠ Ljudski vrt

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 447/14 (foto):
Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj apelira na državo kot lastnico ceste in pristojno ministrstvo 
ter pristojne, da se na državni cesti R1 229 odsek 1286 v križišču z lokalno cesto LC328032 in 
LC328031 (Slovenskogoriška cesta – Svržnjakova ulica - Prečna pot) postavi začasno semaforizirano 
križišče, ki bo začasno uredilo in zagotovilo varnost udeležencev v prometu. Glede na to, da od države 
že zelo dolgo ni odziva in ni pričakovati napredka za ureditev tega izjemno nevarnega križišča 
predlagam, da Mestna občina Ptuj apelira na pristojne, da vzpostavijo vsaj začasno semaforizirano 
križišče tako kot so pred leti postavili »začasno« krožišče pri podvozu Ormoška-Minoritski trg – 
Osojnikova ulica ali pa v primeru neposlušnosti države (kar je za pričakovati) sama pristopi k 
postavitvi »začasnega« semaforiziranega križišča in nameni sredstva za začasno postavitev 
semaforjev. V kolikor pa država ne bo dovolila niti tega, naj MO Ptuj sama vzpostavi celotno 
semaforizirano križišče za kar nameni sredstva v naslednjem proračunu. Žalosti dejstvo, da je država 
pozabila na Ptuj in Spodnje Podravje, navkljub širokoustenju in obljubam, kako bodo pristopili k 
urejanju zadev na cestni infrastrukturi, se zadeve do dan danes še vedno niso premaknile z mrtve 
točke. Apeliram in dajem pobudo, da se v izogib prometnim nesrečam z najhujšim izidom in ponovni 
neposlušnosti države in pristojnih, vzame vajeti v svoje roke in vzpostavi »začasno« križišče, ter v 
finančno najslabšem primeru pristopi k zagotovitvi sredstev iz proračuna MO Ptuj za vzpostavitev 
celotnega križišča, kjer je po pridobljenih informacijah ocenjena vrednost z dokumentacijo vred 
približno 110.000,00 €. Za to semaforizirano križišče je bila izdelana študija in osnovna projektna 
dokumentacija, ki lahko služi kot podlaga za postavitev križišča. V kolikor pa bi morali sami financirati 
križišče naj spomnim, da smo za EPK iz proračuna MO Ptuj namenili več kot 125.000,00 € za nekaj kar 
je bilo kar nekaj.
Odgovor: Pobuda za vzpostavitev začasnega semaforiziranega križišča, ki bi bilo postavljeno do 
rekonstrukcije ceste je že bila posredovana na DRSI. Glede na neugoden odgovor smo s predstavnikom DRSI 
zadevo pogledali tudi na terenu. Mestna občina Ptuj je glede na situacijo pridobila ponudbo za izdelavo 
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izvedbenega načrta za začasno semaforizirano križišče, saj je za izvedbo slednjega potrebno pridobiti 
soglasje DRSI. 
Pripravil: Tadej Zorec

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 448/14:
Podajam pobudo, da se pristopi k celoviti sanaciji lokalne ceste Vičava – Orešje (LC328091), ki je v 
izjemno slabem stanju in je potrebna prenove saj jo je že pošteno načel zob časa, prav tako pa je se 
promet bistveno povečal, kar pomeni, da je nevarnost za udeležence v prometu še toliko višja.
Odgovor: Omenjeni cestni odsek po podatkih ocene poškodovanosti cest dosega indeks poškodovanosti MSI 
od 1-3, kar predstavlja zadovoljive vrednosti. Najbolj poškodovan del vozišča je glede na oceno bil odsek 
Vičava 1 - Vičava 49, kjer se je tudi v preteklih letih izvedla rekonstrukcija vozišča in pločnika.
Pripravil: Tadej Zorec

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 449/14:
Podajam pobudo, da se pristopi celostni prenovi prometne ureditve v naselju Bratje Reš. V križiščih je 
ogromno nejasnosti saj so nekje postavljeni stop znaki, nekje je pravilo desnega ipd. Predlagam da se 
pripravi analiza in pripravi predlog rešitev, ki bo omogočal varno okolje za  vse udeležence v cestnem 
prometu, predvsem pa za najšibkejše. Zavedati se moramo, da je v naselju ogromno mladih družin s 
predšolskimi in šoloobveznimi otroci, ki dnevno hodijo v šolo po sicer varni šolski poti (Gajzerjeva in 
Pivkova kjer je pločnik) je pa večja nevarnost znotraj naselja (Reševa, Čufarjeva, Zavčeva, Črtkova...) 
kjer ni varnih šolskih poti in ni jasnih pravil.
Odgovor: Oddelek za gospodarske dejavnosti bo pripravil predlog celovite prometne ureditve naselja Bratje 
Reš.
Pripravil: Tadej Zorec

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 450/14 (foto):
Podajam pobudo, da se na Čarmanovi ulici iz smeri Ceste 8. avgusta in Anželove ulice proti Dornavski 
cesti (LC328101) pred podvozom železniškega mostu uredi izogibališče za vozila v dolžini cca 10 
metrov in širine 2 metra saj trenutna prometna signalizacija ni zanesljiva prav tako je cesta še vedno 
nepregledna in izjemno nevarna. Prav tako naj se preverijo odmiki gradnje objektov (škarpe, zidovi 
ipd.) v neposredni bližini občinske ceste. Prav tako naj se odstranijo količki na robu cestišča, ki so 
nevarni in kar kličejo po nezgodi. Predlagam, da se zadeva uredi v čim krajšem možnem času in 
financira iz naslova vzdrževanja lokalnih cest.
Odgovor: Dodatna svetlobna signalizacija je kot pomoč uporabnikom, še vedno pa je potrebno upoštevati 
postavljeno prometno signalizacijo (prednost vozil iz nasprotne smeri). Kot dodatna pomoč je  Vozišče pred 
zožitvijo zaradi podvoza je široko 6 m, kar zadostuje, da voznik počaka vozilo iz nasprotne smeri na svojem 
delu vozišča. Odmik škarpe je ustrezen in postavljen skladno s soglasjem Mestne občine Ptuj, lastnika bomo 
pozvali, da postavljene količke ob robu vozišča odstrani, saj za njih nima ustreznega soglasja. Glede 
postavitve panelne ograje in zemeljskega nasipa se izvaja inšpekcijski postopek.
Pripravil: Tadej Zorec

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 
vprašanje št. 451/14: 
Ali ima Mestne občine Ptuj vizijo v katero smer se želi razviti in če jo ima, kakšna je?
Obrazložitev: 
Mestna občina Ptuj ves čas poudarja, da je Ptuj turistično mesto, da želi razvijati turizem, a hkrati 
sprejme odločitev, da se v letu 2024 zapre Salon umetnosti, katere strošek za Mestno občino Ptuj na 
letni ravni predstavlja znesek 8.000 €. Gre za znesek, ki kljub pomanjkanju proračunskih sredstev, za 
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mestno občino ne bi smel predstavljati razloga, da se galerija zapre. Galerija zagotovo za mesto 
predstavlja veliko večjo dodano vrednost kot ga predstavlja njen strošek. V kolikor Mestna občina Ptuj 
ne ve, katere vsebine v njej ponuditi, predlagamo , da se do ureditve stalne arheološke zbirke v Žitnici 
na Gradu v prostor začasno namesti del arheološke zbirke in jo tako že sedaj predstavimo na ogled 
domačinom in turistom.
Odgovor: Salon umetnosti je bil zadnja leta v celoti namenjen arheološkim prezentacijam z občasnimi 
manjšimi razstavami. Obisk v primerjavi  z drugimi lokacijami ni bil tak, kot bi pričakovali. Miheličeva galerija je 
v letu 2023 imela 5050 obiskovalcev, v Salonu umetnosti jih je bilo 977. V upravljanje PMPO so bili prostori na 
Slovenskem trgu predani v letu 2007. V letu 2023 so proračunski stroški za sofinanciranje dejavnosti v salonu 
znašali 7.633,00 EUR, dejanska poraba (vsebina, obratovalni stroški in študentsko delo) pa je znašala 
18.422,04 EUR. Razliko je PMPO kril sam. 
Salon je bil odprt do konca letošnjega marca. MO Ptuj je stroške za njegovo obratovanje plačevala iz postavke 
za splošne materialne stroške, ki je letos višja kot lani. Po zaprtju bodo vsebine preseljene. Kot je znano, je 
načrtovana obnova grajske žitnice, v njej pa je predvidena arheološka vsebina v celovitejšem prezentacijskem 
konceptu. 
Pripravila: Milena Turk

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 
pobudo št. 452/14:
Namestitev interaktivne table na Novem Rogozniškem pokopališču.
Obrazložitev:
Pokopališče je vsako leto večje, vsled česar neredni obiskovalci pokopališča vedno težje najdejo 
grobove, ki jih želijo obiskati. V prihodnjem proračunu se tako naj zagotovijo sredstva za postavitev 
interaktivne table na pokopališču (po vzoru pokopališča Dobrava v Mariboru), v katero se vpiše ime in 
priimek pokojnega, nakar se na tabli izpiše oz. pokaže lokacija groba.
Odgovor: Interaktivna tabla na novem rogozniškem pokopališču je naročena, lokacija določena, postavitev 
table bo izvedena v letošnjem letu. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

                                                                                                                                               Nuška Gajšek 
                                                                                                                                                      županja
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